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Proč čerpat z Písma? 

 

Svatý Jeroným, spisovatel, teolog, velký znalec Písma 

a jeho překladatel do latiny, nám v jednom ze svých 

dopisů zanechal myšlenku, proč bychom měli často 

číst Písmo.  

 

Když seřadíte sloupce mřížky s písmeny ve správném 

pořadí za sebou, dozvíte se ji! Zkuste se zamyslet, 

co Jeroným svým výrokem myslel! 

 

 

 

 

D ◦ Y ◦ E ◦ V K Ž J 

O C T M ◦ L Á P O E 

◦ D V N ◦ N E O O Y 

◦ ◦ T Y H O B Í O C 

◦ R K A T A ◦ U O Y 

E D ◦ J O ◦ E L Z R 

E T ◦ É R O H Z K E 

V A O E T E Č ◦ D ◦ 
 

 

 

ŘEŠENÍ: 

 

 

 


